
 

Besluitenlijst Agendacommissie 

Datum 29-08-2022 

Tijd 18:30 - 19:45 

Locatie Gemeentehuis Barneveld, Zaal Voorthuizen K 1.33A (voorste gedeelte) 

Voorzitter Burgemeester J.J. Luteijn 
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Opening 

 

Besluit: 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Toelichting: 

Aanwezig zijn: Jan Luteijn (voorzitter), Guus Knapen (SGP), Marleen 

Blankenburgh (LB), Dianne de Kwant (CU), Eva de Man (plv. van Frank van der 

Lubbe Pro'98), Maarten Schipper (CDA), Jarne van Schaik (VVD), Shane Lasscher 

(plv. van Judith van den Wildenberg, BI); Janneke Hooijer (raadsadviseur), Iede 

Bakker (griffier/secretaris). 

 

Eva de Man zal in het vervolg de plek van Frank van der Lubbe innemen; in een 

volgend raadsvoorstel met functiewijzigingen zal dit worden aangepast. 
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Besluitenlijst agendacommissie 

 

Besluit: 

De besluitenlijst van 7 juni 2022 wordt ongewijzigd vastgesteld en 

gepubliceerd. 
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Lijst van ingekomen stukken 

 

Besluit: 

De volgende ingekomen stukken van de lijst voor de raad van 29 september 

worden geagendeerd in de commissies: 

B-3.1 Besluit Asselseweg 35 (CDA en BI) 

B-1.11 Uitvoeringsdruk jeugdgezondheidszorg (SGP; graag ook GGD 

uitnodigen) 

B-1.7 Pilot financieel ontzorgen statushouders (VVD) 

B-3.14 Onderhoud Asselseweg e.a. (BI; beantwoording (aanvullende) vragen 

toevoegen) 

B-3.15 Startnotitie CO2 reductieplan (SGP, PRO, BI). 
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B-3.1 kan bij commissie GG, de rest zo mogelijk bij SAM. Zo nodig kan de 

volgorde worden aangepast. 
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Verschillenanalyses LTA 

 

Besluit: 

Met de verschillenanalyse wordt ingestemd. 

 

Toelichting: 

326/913 Actieprogramma en visie circulaire economie: wordt de BIK hierbij 

betrokken? 

326/779 Vrijkomende agrarische bebouwing en 

326/719 Functieveranderingsbeleid: Gaat regionaal beleid voor op lokaal 

beleid? Waarom? 

321/272 Veiligheidsmonitor: graag beschikbaar bij bespreking 

initiatiefvoorstel VVD in cie BST 13/9. 

De onderwerpen in programma 4 hebben geen update; dit komt de volgende 

keer. 

Thuisaccu's 

Gevraagd wordt (SGP) wanneer er een rectificatie in de krant komt? Daarin was 

(door de krant zelf) de suggestie gewekt dat het een subsidieregeling betreft, 

maar het betreft een lening. Deze vraag is ook via vragenraadslid gesteld. 

Komt er een raadsvoorstel over thuisaccu's? 

Antwoord: Als de nieuwe voorwaarden voor de toekomstbestendig 

wonenlening van kracht zijn, komt er een flink artikel van de gemeente in de 

krant om inwoners te attenderen op de lening. De verruiming van de 

maatregelen is, naar verwachting, een collegebevoegdheid. 
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Raadsvergadering september en doorkijk november t/m februari 

Raadsvoorstel Implementatie Omgevingswet; aanpassing leges volgt. Dit wordt 

maandag 29 augustus in de raadswerkgroep Omgevingswet besproken. 

 

Besluit: 

De (concept) agenda's voor september worden vastgesteld. 

 

Toelichting: 

Voor december is niet het actieprogramma circulaire economie (326/913) 

geagendeerd, maar de visie. 

Of de beleidsvisie wegen (327/63) geagendeerd wordt in december is nog 

maar de vraag. Eerst wordt het beheerplan wegen besproken. Volgende keer 

een update. 
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Concept agenda's voor de raadscommissies 

 

Besluit: 

De concept agenda's voor de commissies worden vastgesteld, met 

inachtneming van de aanvullingen bij punt 3. 

 

Toelichting: 

Zie de agenda's in iBabs. 

Bij het initiatiefvoorstel VVD over veiligheid wordt zo mogelijk de nieuwe 

Veiligheidsmonitor gepubliceerd. 
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Overige bijeenkomsten 

 

Besluit: 

Zie 7a en 7b. Er zijn geen nieuwe bijeenkomsten gepland. 

 

7.a 

 

Verschuiven tour en presentatie Beheerplan Wegen 

Hiervoor was woensdagavond 31 augustus gereserveerd. De verschijning en 

behandeling van het Beheerplan wegen verschuift echter van september naar 

oktober/november. De afronding hiervan heeft prioriteit. Om aan te sluiten bij 

de inhoud van het (nieuwe) Beheerplan wegen, is het voorstel de avond op 

woensdag 21 september te houden. 

 

Besluit: 

Akkoord. 

 

Toelichting: 

De woordvoerder en overige leden van de SGP zijn 21 september verhinderd. 

 

7.b 

 

Technische info avond Programmabegroting 2023 

Op 1 november is de technische informatie-avond voor de 

Programmabegroting 2023 gepland. Dit voorafgaand aan de (extra) commissie 

Bestuur. 

Voorstel: 

19.00 - 20.30 uur: technische info avond 

21.00 - 22.30 uur: cie BST (Programmabegroting) 

Naast de mondeling gestelde vragen kunnen ook (aanvullende) technische 

vragen via vragenraadslid worden gesteld. Die worden aan de vragensteller 

beantwoord. 

 

Besluit: 
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Akkoord. Volgende keer meer tijd tussen de technische begrotingsavond en 

bespreking begroting in de commisssie. 

 

Toelichting: 

De bijeenkomst van 1 november is er tussengevoegd (extra 

commissievergadering op 1 en extra raadsvergadering op 9 november). 

Een week eerder is het herfstvakantie. Afspraak is dan geen bijeenkomsten 

voor raadsleden te plannen. 

 

Gevraagd wordt wanneer technische vragen ingediend moeten zijn om ze tijdig 

beantwoord te hebben. Dit wordt nagevraagd. 

 

Technische vragen worden in principe alleen aan de vragensteller beantwoord. 

Een mogelijkheid is ook om technische vragen van te voren te stellen en deze 

op de technische avond beantwoord te krijgen. Dit kan als optie toegevoegd 

worden. 
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Terugblik op raads- en commissievergaderingen 

 

Besluit: 

Voor het omzetten van een hamerstuk in de commissie naar bespreekstuk 

dient de gebruikelijke termijn in acht te worden genomen (aanmelden uiterlijk 

dinsdagochtend). Het onderwerp moet dan ook niet alsnog worden besproken' 

door er in de rondvraag vragen over te stellen. Dit levert onduidelijkheid op 

voor anderen. 

Voor het college geldt ook een maximum-spreektijd die ook gehandhaafd 

dient te worden. 

 

Toelichting: 

De afspraak over 'hamerstukken' is gemaakt naar aanleiding van de bespreking 

van punt 4b in commissie GG 23 juni tijdens de rondvraag. 

Verder zijn er diverse aandachtspunten benoemd die in 1-op-1-contacten 

kunnen worden besproken. 

 

9 

 

Rondvraag 

 

Besluit: 

Geen bijzonderheden. 

 

 


